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Mødeindkaldelse 
 

Møde indkaldt af: 
 

Metus Kristensen Mødetype: Ordinært skolebestyrelsesmøde 

Møde dato: 
 

29. oktober 2018 Tidspunkt: 19.30 – 22.00 

Mødested: 
 
Kage: 

Grauballe Skole 
 
Line 

Deltagere: 
 
 
Referent:   

Kasper, Kristian, Birgit, Jeppe, Kim, Jesper, 
Morten, Line, René, Aksel, Metus 
 
Kristian 

Dagsorden 
 

Nr. Tid Emne Bilag Handling Ansvar 

1 19.30 Velkommen    Metus 

2 19.35 Valg af referent  Beslutning Metus 

3 19.36 En god historie fra skolen!  Orientering Kasper 

4 19.40 Nyt fra ledelsen. 

Tænk over, om du har spørgsmål 😊 

 Orientering Kristian 
Kasper 

5 19.55 Nyt fra medarbejdere.  

Tænk over, om du har spørgsmål 😊 

 Orientering Birgit 
Jeppe 

6 20.05 Samarbejde med lokalområdet 
Vi drøfter oplæg fra udvalget 

 Beslutning Kasper 
og Jesper 

7 20.35 Orientering efter seneste dialogmøde i 
Silkeborg Kommune 

 Orientering Metus og 
Kasper 

8 20.45 Kage 😊   Line 

9 21.00 Forberedelse af fællesmøde med Gødvad og 
Dybkær 

- Status på hvordan samarbejdet går 
- Status på skolebyggeri 
- Hvad ønsker vi som forældre at 

fokusere på ved fællesmødet 

 Drøftelse Metus & 
Kasper 

10 21.25 Fejring af 25 års fødselsdag på bygningerne 
Fælles drøftelse af hvordan det kan blive en 
festlig begivenhed 

 Drøftelse Kasper 

11 21.40 Ønsker vi egen DPO (Data Protection Officer) 
på skolen 
Ønsker vi at tage imod 
databeskyttelsesrådgiverbistand fra Silkeborg 
Kommune v/Mette Mejlsted Lundsgaard, 
Databeskyttelsesrådgiver (DPO) og jurist, eller 
vil vi udpege vores egen DPO på skolen 

 Beslutning Kasper 

12 21.45 Månedens teaser  Beslutning Alle 

13 21.50 Godkendelse af referat  Beslutning Alle 

14 22.00 Tak for i aften ☺    
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Afbud: Kristian, Birgit, Aksel, Morten. 

Referat: 

3: Kasper fortæller om legeplads og ejendomsafdelingen. Der er kommet nyt LED-lys i biblioteket og 

hovedindgang. Skolen bliver vedligeholdt og det sikrer skole på længer sigt. Nye basketmål er på vej i 

foråret. 

4: Fået mere gang i Facebook. Der er indskrivning i december. 

5: Jeppe fortæller om fagdag. Opstart efter en ferie er lidt hårdt for elever og lærere. 

6: De samarbejder der findes nu: 

Skolemæssig: Ældresagen, GUGF Unge i front + Julefest + Fastelavn, Virksomheder i nærområdet, 

Lokalrådet. 

Bestyrelsen: Skal vi have nogle repræsentanter som har kontakt til fx Grauballe Forum osv. Kasper 

varetager den kontakt. 

Vi vil gerne invitere Lokal rådet til et bestyrelsesmøde, evt. en gang om året. Kasper tager kontakt. 

Vi vil have en teaser om/fra bestyrelsesmøderne på vores Facebook side. 

7: Metus og Kasper var til dialogmøde. De nye udvalgsmål: det er et politisk mål at frigive mere tid til 

forberedelse, altså mere fokus på lærernes kærneområder. Samlet referat kan ses her: 

http://strategi.pbworks.com/w/page/122674494/M%C3%B8der_2018 

Økonomi: 15 mio. + 5 mio. bliver tildelt skoleområdet. 8 mio. er øremærket privat- og efterskoler og 

specialområdet vokser.  

8: God kage 😊 

9: Mødet er udsat til senere i år. 

De er langt med planerne med den nye skole, fordi den nye hal presser på.   

Hvad ønsker vi at have fokus på? Det finder vi ud af på et senere møde.  

10: Skole blev kontaktet og spurgt om skolen ikke skal fejre 25 års jubilæum for skolebygningen. 7. dec. 

holder vi en fest om eftermiddagen, fra kl. 13-16.  

11: Vi er en selvstændig bestyrelse og skal derfor bestemme om vi vil have vores egen DPO eller om vi tager 

imod Silkeborgs Tilbud om databeskyttelsesrådgiverbistand. Vi tager imod tilbuddet. 

12: Kasper skriver om at skolen bliver vedligeholdt og elevrådets rolle heri. 

13: Referat godkendt. 

http://strategi.pbworks.com/w/page/122674494/M%C3%B8der_2018

